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                                                             Z Á P I S N I C A 
 
z  prvého  zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva  v  Plaveckom  Podhradí,  konaného  
dňa 28.januára  2011 
 
 
Prítomní:  p.Milan Kousal, starosta obce 
                poslanci OZ: pp. Ladislav Dulanský,   Bc. Mária Fabianová., Fratnišek Figura, 
                                      Peter Kovár,  Ing.  Pavol Petráš,   Ing. Anna  Rečná,  
                                      Marián Schwadtner 
               Prítomných bolo  35 občanov. 
 
 
      Zahájenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Plavaecké Podhradie previedol  p. 
Milan Kousal, starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov a zároveň ich oboznámil 
s programom rokovania, ktorý bol nasledovný. 
 
 
Program : 1.  Otvorenie 
                 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice 
                 3. Stanovenie úväzku hlavného kontrolóra 
                 4.  Odpredaj obecných pozemkov, žiadosti p. Miština a p. Zechel 
                 5.  TINTUS,s.r.o.- žiadosť o predĺženie zmluvy 
                 6.  Plynové revízie – ponuka fa. GAS-LAN 
                 7.  Žiadosť o finančný príspevok p. Lučanská  
                 8.  Žiadosť o prešetrenie a informáciu - p. Grúzová 
                 9.  Určenie limitu použitia financií, kedy nie je potrebný súhlas OZ   
               10.  Schválenie stravné lístky starosta 
               11. Hasičáreň + knižnica – návrh riešenia 
    12. Právne služby – paušál 
    13. Právny + účtovný audit 
    14. Verejné osvetlenie – výmena žiariviek za výbojky žlté + teleso  
               15. Dohoda o vykonaní práce – MUDr. Rapp – posudkový lekár 
               16.  Diskusia 
               17.  Schválenie uznesení 
               18 . Záver     
 
 
      K uvedenému programu nebolo zo strany poslancov žiadnych pripomienok ani doplnkov. 
Program bol jednohlasne schválený. Za zapisovateľku bola určená p. Písečná Iveta.  
Za overovateľov zápisnice boli  zvolení Ing. Anna Rečná a p. Peter Kovár.  
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1.) Stanovenie úväzku hlavného kontrolóra 
Hlasovanie: Za:7         Proti:0             Zdržal sa:0  

 
 
               Uznesenie č.9. 
               Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
               s c h v a ľ u j e 
               úväzok hlavného kontrolóra 1,5 hod.za týždeň s mesačným platom 34,20 €. 
 
 
2)   Odpredaj obecných pozemkov,  žiadosti p. Miština a p. Zechel. 
       Hlasovanie: Za7             Proti:0                  Zdržal sa:0  
   . 
           Uznesenie č.10. 
           Obecné  zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 

a.)   k o n š  t a t u j e, že    
vzhľadom  ku skutočnosti, že obec nezverejnila zámer predať svoj majetok v súlade 
so zákonom č. 258/2010 § 9 písm. a.)  

b.) s c h v a ľ u j e , že 
      žiadosti predložené p. Mištinom a Zechelom o odkúpenie obecných pozemkov sú 

                   bezpredmetné.       
           . 
                 
3.)   Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy TINTUS, s.r.o. 
       Hlasovanie: Za:7              Proti:0             Zdržal sa:0  
 
 
             Uznesenie č.11. 
             Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
             s c h v a ľ u j e 
             túto žiadosť ako prípad hodný osobitného zreteľa a na základe toho 
             súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy o 1 rok.  
 
 
4)   Pynové revízie – ponuka fa. GAS – LAN. 
      Hlasovanie. Za: 7                Proti:0                           Zdržal sa.0 
 
 
          Uznesenie č.12. 
          Obecné zastupiiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
           s ú h l a s í 
           s vykonaním plynových revízií firmou GAS – LAN. 
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5)   Žiadosť o finančný príspevok p. Lučanská na zakúpenie špeciálneho automobilu.        
            
       
          Uznesenie č.13. 
          Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
           r o z h o d l o 
           presunúť túto žiadosť na ďalšie rokovanie OZ. 
 
 
6.)  Žiadosť o prešetrenie a informáciu – p. Grúzová. 
      Hlasovanie :       Za :7      Proti :  0       Zdržal sa :  0 
 
          Uznesenie č.14.. 
          Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
          r o z h o d  l o, že 

 v momentálnej situácii Obec nemôže zvýšiť príspevok.  
 

 
          
    7.)  Určenie limitu použitia financií, kedy nie je potrebný súhlas OZ      
           Hlasovanie :       Za :7          Proti :0                Zdržal sa :  0 
 
           Uznesenie č.15.. 
          Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
           s c h v a ľ u j e 
            limit pre  použitie finančných prostriedkov starostom do výšky 1000.- € bez potreby schválenia OZ 
            s podmienkou, že pri úrrade  nad 500.-€ je potrebný súhlas 4 poslancov, stačí aj zaslaním SMS.
  
 
 
8)   Schválenie stravné lístky starosta 
        Hlasovanie:        Za.7              Proti:0                   Zdržal sa:0 
 
          Uznesenie č.16. 
          Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
          s c h v a ľ u j e 
          stravné lístky pre starostu.                                                       
 
9.) Hasičáreň + knižnica – návrh riešenia 
      Hlasovanie: Za:6          Proti:0                   Zdržal sa:1 Rečná Anna Ing. 
 
 
           Uznesnie č. 17. 
           Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí  
           s ú h l a s í 
           s presunom knižnice a hasičskej techniky do objektu požiarnej 
           zbrojnice. 
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10.) Právne služby – paušál 
       Hlasovanie: Za: 0     Proti:7                 Zdržal sa.0 
 
 
 Uznesenie č. 18. 
 Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
              n e s ú h l a s í 
 s návrhom na riešenie dodania právnych služieb formou paušálu. 
 
11.)  Právny + účtovný audit 
         Hlasovanie: Za:7       Proti:0             Zdržal sa:0 
 
 
 Uznesenie č. 19. 
             Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
             s c h v a ľ u j e  
             vykonanie právneho a účtovného auditu. 
 
12.) Verejné osvetlenie – výmena žiariviek za výbojky žlté  + teleso 
         Hlasovanie: Za: 7       Proti:0           Zdržal sa:0 
 
  
         Uznesenie č. 20. 
         Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
          s c h v a ľ u j e 
          výmenu žiariviek za výbojky a to postupne, ako sa budú doterajšie žiarivky vypalovať. 
 
13.) MUDr. Rapp, posudkový lekár – dohoda o vykonaní práce 
        Hlasovanie: Za: 7        Proti:0           Zdžal sa.0 
 
 
 Uznesnie č. 21. 
              Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Podhradí 
 s ú h l a s í 
 s uzavretím dohody o vykonaní práce s posudkovým lekárom MUDr. Rappom. 
 
14.) Organizačné otázky 
       Starosta obce informoval OZ o nasledovných veciach: 
 
-  Ohlásenie drobnej stavby  Ščepka Ondrej -  žumpa 
-  Ohlásenie drobnej stavby DSS- vodná stavba 
-  Knezovičová Monika Mgr. – oprava strechy 
-  Schwandtner Marian - prípojka kanalizácia 
-  výmena regulátora plynu MŠ 
-  oprava sirény hasičáreň 
-  informácia o nákladoch na VO 
-  informácia o vyplatenom odstupnom bývalý starosta 10 416.- € 
-  odstránenie poruchy vody p. Dulanským  pred ZŠ 
-  od 1.2.2011 zamestnaný Bajnár Stanislav ako VPP § 50 i 
-  Zmena v organizácii stavebného úradu p. Kožuchová v Rohožníku, namiesto p. Vlčkovej z Malaciek.  
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15.) Diskusia 
 
p. Janotka Michal – mal nasledovné pripomienky: 
 
- rozdelenie obvodov medzi poslancov 
- či sa bude riešiť premiestnenie sochy spred kostola 
- Dom smútku – či sú funkčné mraziace boxy a WC  
- mikrofóny dom smútku a cintorín 
-  pri Jednote je potrebné dať vyrezať tuju, vyčistiť 
- klub mladých- kto má na starosti 
- či sa bude využívať malé ihrisko pod futbalovým štadiónom - volejbal alebo nohejbal 
- kto má právo na predaj obecného majetku 
 
 
p. Zechelová Mária – mala námietku, že p. Hraban znečistil cestu pred jeho staveniskom 
a žiada nápravu. 
 
 
p. Špergl- mal dotaz či sa plánuje s opravou a maľovaním kultúrneho domu. 
 
 
p. Fabian Otto – mal otázku ako riešia DSS odvod dažďovej vody. 
 
 
p. Rybár Ladislav – mal otázku aká je aktuálna situácia ohľadne pozemkov v bývalých 
kasárňach. 
Starosta obce informoval, že prebieha verejná súťaž, ktorej účastníkom Obec Plavecké 
Podhradie nie je. Súťaž ešte nebola vyhodnotená. Minimálna cena za predmetné pozemky bola 
stanovená znaleckým posudkom na 192 000.- €. 
 
 
p. Dinušová – mala pripomienku, že tabuľa označujúca zákaz vjazdu nákladným autom nad 
3,5 t je zle viditeľná. Možnosť prekládky? 
 
 
p. Kovár Peter, poslanec OZ sa pýtal na umiestnenie tabule na hrad „ Vstup na vlastné 
nebezpečie.“ 
 
p. Audyová, mala dotaz ako vyvezú popolnicu pri MŠ, keď tam bude umiestnená tabuľa zákaz 
vjazdu nákladným autám. 
 
p. Figura František, poslanec OZ – navrhol, že bude potrebné zlúčiť MŠ a ZŠ. 
Starosta obce odpovedal, že jediná možnosť ako zachovať v obci školstvo je naozaj zlúčiť ZŠ 
a MŠ. 
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Všetky uvedené otázky boli zodpovedané na OZ.                                        
 
    Na  záver  obecného zastupiteľstva poďakoval p. Milan Kousal, starosta obce prítomným za účasť a 
zasadnutie ukončil.  
 
 
 
                                                         Milan Kousal                              
                    overovatelia                                               starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


